
 

P ů j d e m  s p o l u  d o  B e t l é m a …  

Školní kapela po roční nedobrovolné pauze vyjela na soustředění do hotelu 
Formule v Děčíně, během kterého se z něžných dívek staly rebelky v 
černém a ze slušných hochů zase černí rockeři.  

Na vše dohlíželi věčně mladí dospěláci- drsné duo pana ředitele a pana 
učitele Buriana. Samozřejmě se neobešli bez asistence našich učitelek paní 
Kolářové a Fibichové. Dokonce za námi zavítaly skutečné STARS- Filip a 
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            Redakce Letňák 
Dívat se, poslouchat a užívat si

ZŠ NA STRÁNI DĚČÍN 30.ČERVEN 2024

7.6. proběhl na děčínském zámku již tradiční ples devítek 
- rozloučení nás deváťáků s  naší školou. Tento rok je ve 
znamení oslav 100. výročí založení naší školy a také 
předtančení bylo tomuto období věnováno. Děkujeme 
paní učitelce Neufusové a Mazancové, které nám celé 
předtančení připravily a natrénovaly s námi, u publika 
mělo velký úspěch. Během šerpování došlo k  prvnímu 
dojetí, následovaly tance s  učiteli a rodiči. Nezapomněli 
jsme na poděkování třídním učitelům a předání dárků. Pak 
už nastala zábava a tanec, některým z nás udělala radost 
tombola a výborný dort, který jsme dostali. Byl to krásný 
večer, na který určitě budeme všichni rádi vzpomínat. 
Děkujeme tímto všem, kteří s  námi tento večer 
připravovali a užili si ho. 

Autor článku 

Eliška Nováková 

Zase jsme plesali…
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 30. ČERVEN 2024

Ples devátých ročníků otvírá poslední měsíc školy, zahradní slavnosti jsou jeho 
zakončením. Letos se akce konala opět v prostorách školy a vše bylo o něco 
slavnostnější, protože součástí byl i Den otevřených dveří pro bývalé žáky naší 
školy. 
Přišla spousta pamětníků, kteří během prohlídky školy vzpomínali na svá školní 
léta – učitele, spolužáky a průšvihy. 
Během slavnosti došlo na loučení páťáků a jejich pasování na druhostupňáky, 
promluvil zástupce vedení města pan Martin Pošta, zahrála školní kapela i 
jednotliví žáci, večer završilo vystoupení skupiny The Drops a tombola. 
V dusném horkém počasí se návštěvníci mohli občerstvit u řady stánků a i pro 
nejmenší děti byly připravené aktivity na dopravním hřišti. 
Slibovaná bouřka a velký liják nepřišly, počasí nám zkrátka v tento slavnostní den 
přálo. 

Za sto let…

Sleduj nás na Instagramu @redakce_letnak

Jdeme do penze?
Jedna z  nejhezčích akcí tohoto roku bylo setkání 
našich druháčků se seniory. Paní učitelka Zuzka 
zorganizovala dopoledne, během kterého si naši 
nejmenší hráli a povídali se staroušky. Krásné chvíle, 
které by měly být častější…, protože děti je třeba 
učit nejen násobilce a pravopisu, ale také 
komunikaci, porozumění a dobrým skutkům. 



30. ČERVEN 2024 
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Už je za námi 9 let na této základní škole. 9 let plných nezapomenutelných zážitků a nejlepších 
vzpomínek, které jsme kdy mohli mít. Bylo to úžasných 9 let a teď mi je do pláče, když mi dochází, že 
to je posledních pár hodin a minut, kdy budeme všichni pospolu. Vyrůstali jsme spolu a viděli jsme se 
ve všech fázích našich životů. Byli jsme vážně dobrý kolektiv a je mi vážně moc líto, že to vše končí 
vlastně ze dne na den. Člověk si říká, že mu jeho třída chybět nebude, ale věřte mi, že ve většině 
případů bude. Běžte s nimi ven a neříkejte si, že máte dost času a že půjdete jindy, taky jsem si to říkal 
a mám posledních pár chvil s nimi a lituji toho, využijte čas, který máte, dokud ta možnost je. 

Výlety a zase jen výlety 

Rozloučení se školou… 

Červen je měsíc školních výletů – prvostupňáci 
navštívili indiánskou vesničku, planetárium, 
druhostupňáci si letos užili přírody ve velkém 
stylu. Šesťáci strávili výlet na Ostrově v  Tisé, 
kde rozdělávali oheň, přefiltrovávali vodu, 
setkali se se strážcem národního parku, 
osmáci si pěkně vyšlápli do Chřibské a devítky 
strávili dvě noci u Máchova jezera. Vraceli se 
domů unavení, opálení, ale plní fajn zážitků.

Alex Čermák 

Autor článku 
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